

OR-P1060

WALK BEHIND BATTERY SWEEPER 手推式扫地机



Model OR-P1060 walk behind battery sweeper is especially suitable for using in hall, waiting hall, hospital, factory, pavement and etc. There is no dust, noise when it is working. The flexible sweeper with light and smart construction can walk easily among crowd also it can be maintained easily.

本款手推式扫地机特别适用于大厅、候机候车室、医院、工厂、小区道路等场所的使用。清扫时无扬尘，无噪声，可以在人群中灵活穿梭，结构轻巧，推行轻便，维修简单。



Item 项目名称	Specification 参数
Sweeping Path 清扫宽度	1060mm
Productivity 工作效率	4800m ² /h
Main Brush Length 主刷长度	500mm
Side Brush Diameter 边刷直径	300mm
Power Type 动力源	12V
Cleaning Time 连续工作时间	6~8h
Waste Hopper Capacity 垃圾箱容量	35L
Operation Power 工作功率	240W
Turning Radius 转弯半径	0mm
Filter Area 过滤面积	2.6m ²
Net Weight 净重	128kg
Water Tank Capacity (Optional) 水箱容量 (选配)	12L
Size (L*W*H) 机器尺寸 (长*宽*高)	1200*1060*950mm
Packing Size (L*W*H) 包装尺寸 (长*宽*高)	1030*1030*760mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



The hand push electric sweeper is a combination of vacuuming and sweeping automatic cleaning machine. The folding body is light, convenient and mechanically designed.

本款手推式扫地机是一款集吸尘、扫地于一体的自动清洁一体机。机身轻巧，采用折叠式机身设计，机械力学设计原理。

Sweeping Paths 清扫宽度



1060mm

Productivity 工作效率



4800m²/h

Power Supply 动力源



12V

Bin Capacity 垃圾箱容量



35L

Working Time 工作时间



6-8h

• Simple Operate Panel 简单易操作

The operator panel takes use of smart panel and button operation, make work easier.
操作面板采用智能面板控制和按钮操作，简洁明了，工作更简单、轻松。

• Intelligent Circuit Protection 智能电路保护

Intelligent circuit protection design: main brush, side brush and fan are all with protection function.
智能电路保护设计：主刷保护功能、边刷保护功能、风机保护功能。

• Brush Height Adjustable 刷把高度可调节

The brush height can be adjusted according to the ground conditions to ensure the cleaning effect.
主刷、边刷到地面高度均可调节，无需工具，可适用于不同的路面状况。

• Powerful Control System 内置强力控尘系统

Built-in powerful control system for stronger vacuuming. The filter bag is waterproof and oil-proof, and has a long life.
内置强力控尘系统，吸尘能力更强。过滤器布袋防水防油污，拆洗方便，使用寿命长。

• Rubber Wheel 实心轮胎

Extra large rubber wear-resistant solid tires which are rugged and durable.
大尺寸橡胶耐磨实心轮胎，坚固耐用，通过能力强。

• Foldable Push Rod 可折叠推杆

Compact structure and ergonomically designed to ensure maximum operation comfort. Foldable push rod, convenient storage.
结构紧凑并，操作更简单方便。推杆可折叠设计，方便存放。

